
           
                Wersja protokołu oryginalna, dostarczona do Biura Rady, bez korekty. 
               
            Protokół  posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu  

i Turystyki 
 

Nr 14/2010  w dniu 23.09.2010r.  
 
 
            Posiedzenie rozpoczęto o godz. 15.30 zakończono o godz. 17.10 
 
 
  

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Robert  Woźniak 
- Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. 
  

Wiesław Ewertowski 
Wiceprzewodniczący Komisji 

obecny 

3. 
 

Brzostowski Jacek  
Sekretarz 

obecny 

4.  Bielecki Andrzej     
 

obecny 

5. Zbigniew Grabowski      
 

obecny 

6. Andrzej Wieczorek    obecny 
 

7. Jolanta Godawa obecna 
 

 
Nieobecni członkowie Komisji: 
1.  

 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Elżbieta Nowak – Dyrektor Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Gołańczy 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 



 
 
 

 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
1.3. Realizacja zadań przez MOS w Gołańczy. 

 
1.4. Opiniowanie materiałów na sesję RPW. 

 
 
 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
 

 
3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Posiedzenie komisji miało miejsce w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii w 

Gołańczy. Przewodniczący komisji powitał członków komisji Dyrektora MOS. 

Przedstawił porządek posiedzenia. Następnie oddał głos p. Elżbiecie Nowak – 

Dyrektorowi MOS w Gołańczy. Pani dyrektor poinformowała komisję, że od 

1.09.2010r. w ośrodku została utworzona IV grupa wychowawcza. Obecnie ośrodek 

przygotowany jest na potrzeby 48 wychowanków. Koszt wyposażenia wyniósł 24.800 

zł. W sierpniu remont został zakończony. Na dzień 10.09.2010r. było 40 

wychowanków skierowanych do MOS. Obecnie przebywa 34 wychowanków, a od 

1.10.2010r. zostanie uruchomiona IV grupa. Z 34 wychowanków -23 pochodzi z 

województwa wielkopolskiego, 4 z kujawsko-pomorskiego, 4 zachodniopomorskiego, 

2 z mazowieckiego, 1 z łódzkiego. Obecnie opiekę sprawuje 10 wychowawców, 

natomiast później zostanie zatrudnionych jeszcze 2. W miesiącu wrześniu 2010r 

odbyła się kontrola Wielkopolskiego Kuratorium Oświaty. Przewidziana jest także 

kontrola sądu.  

W dalszej części dyrektor odpowiadała na pytania członków komisji. Następnie 

komisja zwiedziła poszczególne pomieszczenia ośrodka. 

W II części posiedzenia przewodniczący komisji przedstawiła pisma skierowane 

na Jego ręce. W pierwszym piśmie (zał. 1) Starosta Wągrowiecki udzielił odpowiedzi 

 



temat zapytania komisji, które dotyczyło na jakim etapie jest obecnie postępowanie 

dyscyplinarne w stosunku do Dyrektora I LO w Wagrowcu? 

Następnie przedstawił pismo Starosty Wągrowieckiego w sprawie 

wydzierżawienia Stacji Kontroli i Obsługi Pojazdów samochodowych w Wągrowcu. 

Pismo stanowi załącznik nr 2.  

W dalszej części komisja opiniowała materiały na sesję RPW. materiały zostały 

zaopiniowane pozytywnie. 

 

 
 

5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
1.1  Zapytania 
 

 
5.2   Opinie 
 Komisja pozytywnie opiniuje materiały na sesję RPW.  
 

      5.3  Stanowiska 
 
 
5.4   Wnioski 
 

 

 

 

  Protokołował                                                          Przewodniczący Komisji: 
 
  

___________________________        ______________________ 
          Jacek Brzostowski                                                                          Robert Woźniak 

 
 

 


